

PUBLIC MEETING ON THE PROPOSED CHANGE IN CONTROL AND GOVERNANCE OF ST. ELIZABETH COMMUNITY HOSPITAL

The California Attorney General is reviewing the proposed change in control and governance of Dignity Health, a California nonprofit public benefit corporation. Dignity Health operates and controls 31 hospitals in California, including St. Elizabeth Community Hospital in Tehama County. The “Ministry Alignment Agreement” is between Dignity Health and Catholic Health Initiatives, a Colorado nonprofit corporation. The transaction is being reviewed as required by Corporations Code sections 5920 et seq. The terms of the proposed transaction are set forth in the written notice submitted to the California Attorney General. The written notice is available on Dignity Health’s website at www.dignityhealth.org.

The California Attorney General will conduct a public meeting on September 26, 2018, beginning at 10:00 a.m., at the Red Bluff Community Center, Westside Room, 1500 South Jackson Street, Red Bluff, CA 96080. The purpose of the public meeting is to receive comments on the proposed change in control and governance of St. Elizabeth Community Hospital and to consider the Health Care Impact Statement for St. Elizabeth Community Hospital prepared by consultants engaged by the California Attorney General. Prior to the public meeting, the Health Care Impact Statement will be available on the California Attorney General’s website at <http://www.oag.ca.gov/charities/nonprofithosp>.

Persons may and are encouraged to present their views on the proposed transaction at the public meeting or by contacting Wendi A. Horwitz, Deputy Attorney General, by telephone at 213-269-6552, by email at wendi.horwitz@doj.ca.gov, by facsimile at (213) 897-7605, or by mail at 300 South Spring Street, Suite 1702, Los Angeles, CA 90013. The deadline for receipt of written comments is September 27, 2018.

REUNIONES PÚBLICAS ACERCA DEL CAMBIO PROPUESTO REFERENTE AL CONTROL Y LA GOBERNANZA DE ST. ELIZABETH COMMUNITY HOSPITAL

El Fiscal General de California se encuentra revisando el cambio propuesto referente al control y la gobernanza de Dignity Health, una corporación sin fines de lucro y de beneficio público de California. Dignity Health gestiona y controla 31 hospitales en California, entre los que se incluyen el siguiente en Tehama: St. Elizabeth Community Hospital. El “Acuerdo de Alineación de Ministerio” es entre Dignity Health y Catholic Health Initiatives, una corporación sin fines de lucro de Colorado. Se está revisando la transacción como se requiere según la sección 5920 et seq del Código de Corporaciones. Los términos de la transacción propuesta son expuestos en la notificación escrita enviada al Fiscal General de California. La notificación escrita se encuentra disponible en el sitio web de Dignity Health en www.dignityhealth.org.

El Fiscal General de California llevará a cabo una reunión pública el 09/26/2018, con la hora de inicio a las 10:00 a.m., en the Red Bluff Community Center, Westside Room, 1500 South Jackson Street, Red Bluff, CA 96080. El propósito de la reunión pública es el de recibir comentarios acerca del cambio propuesto referente al control y la gobernanza del hospital u hospitales de Dignity Health ubicados en Tehama y también considerar la declaración de impacto en la atención médica preparada por consultores involucrados por el Fiscal General de California para el hospital u hospitales de Dignity Health ubicados en Tehama. Antes de la reunión pública, la Declaración de Impacto en la Atención Médica estará disponible en el sitio web del Fiscal General de California en <http://www.oag.ca.gov/charities/nonprofithosp>.

Las personas pueden y son alentadas a presentar su visión acerca de la transacción propuesta durante la reunión pública o poniéndose en contacto con Wendi A. Horwitz, Vicefiscal General, por teléfono al 213-269-6552, por correo electrónico a wendi.horwitz@doj.ca.gov, por fax al (213) 897-7605, o por correo a 300 S. Spring St., Ste. 1702, Los Angeles, CA 90013. Se recibirán comentarios por escrito hasta la fecha tope el 27 de septiembre de 2018.

